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Fullmäktige 09.12.2024 § 128 
 
 
§ 128 
Fråga om genomförandet av Klappträsks friluftsled 

 
Beredning och upplysningar: 
Ihalainen Leena 
 
 fornamn.efternamn@esbo.fi 
 Telefon 09 816 21 
 

Förslag Föredragande 
 Stadsstyrelsen 

 
Fullmäktige antecknar redogörelsen för kännedom som svar på Meri 
Löyttyniemis och Tiina Elos m.fl. fråga 17.9.2024 om genomförandet av 
Klappträsks friluftsled och konstaterar att frågan är slutbehandlad. 
 

Behandling  
 
 

Beslut 
Fullmäktige: 
Stadsstyrelsens förslag godkändes enhälligt. 
 

Redogörelse  
Fråga  

Meri Löyttyniemi, Tiina Elo och 21 andra ledamöter lämnade 17.9.2024 
en fråga om genomförandet av Klappträsks friluftsled. I frågan 
konstateras följande:  
 
”Stadsteknikcentralen utarbetar för närvarande en parkplan för att 
utveckla friluftslederna i norra delen av Klappträsk vilket har väckt 
mycket diskussion och oro. Det är önskvärt att användningen av 
området för rekreation och områdets tillgänglighet ökas, men 
genomförandet ska övervägas noggrant. 
 
Enligt Berättelsen om Esbo bidrar stadsutvecklingen i Esbo till att sköta 
om, främja och öka naturens mångfald. 
 
1. Hur tänker stadsteknikcentralen säkerställa att naturvärdena i 
Klappträsks skyddsområde och i strandskogarna utanför 
skyddsområdet bevaras och stärks?  
 
2. Hur tänker stadsteknikcentralen säkerställa att den nya friluftsleden 
och byggandet av den inte försämrar eller förstör levnadsförhållandena 
för hotade arter såsom uttern, flygekorren och fladdermusen och att den 
ökade användningen inte skrämmer bort de mest skygga fågelarterna? 
 
3. Har stadsteknikcentralen utrett alternativet att i känslig terräng ersätta 
en led som ställvis kräver massiv terrassering med en smalare, 
naturstigsaktig led som inte har belysning men vars skyltar och 
tillgänglighet förbättras? Esbo miljöförening har tillsammans med de 
lokala invånarna utarbetat ett beaktansvärt förslag till hur planen kunde 
förbättras: sll.fi/espoo/2024/09/02/kapea-luontopolku-lippajarvelle-



parempi-kuin-massiivinen-ulkoilutie/ I pdf-bilagan behandlas 
synpunkterna i Tiina Elos och Meri Löyttyniemis fråga noggrannare.” 

 
Svar på frågan  

Utarbetandet av en parkplan för att utveckla friluftslederna i norra delen 
av Klappträsk pågår som bäst. I processen ingår utredning och analys 
av naturvärden och andra utgångsuppgifter, undersökning av olika 
planalternativ samt utredning av deras konsekvenser. Om planutkastet 
begärs kommentarer av invånarna och andra som är intresserade av 
projektet samt behövliga myndighetsutlåtanden.  
 
I planeringsprocessen undersöks alla punkter som tas upp i frågan. 
Man har också bekantat sig med invånarnas förslag. Förslaget till 
parkplan kommer i sinom tid att godkännas av tekniska nämnden och i 
materialet ingår också en redogörelse där bland annat de undersökta 
alternativen och konsekvenserna av planförslaget beskrivs. Enligt 
förhandlingsresultatet för budgetförhandlingarna 2025 genomförs inte 
den led som ingick i Klappträsks preliminära planer. 
 

 
Beslutshistoria 

 
Stadsstyrelsen 25.11.2024 § 297 

 
Förslag Föredragande 
 Stadsmiljödirektör Olli Isotalo 

 
Stadsstyrelsen föreslår att fullmäktige antecknar redogörelsen för 
kännedom som svar på Meri Löyttyniemis och Tiina Elos m.fl. fråga 
17.9.2024 om genomförandet av Klappträsks friluftsled och konstaterar 
att frågan är slutbehandlad. 
 

Beslut 
Stadsstyrelsen: 
Föredragandens förslag godkändes enhälligt. 
 

Stadsstyrelsen 11.11.2024 § 284 
 

Förslag Föredragande 
 Stadsmiljödirektör Olli Isotalo 

 
Stadsstyrelsen föreslår att fullmäktige antecknar redogörelsen för 
kännedom som svar på Meri Löyttyniemis och Tiina Elos m.fl. fråga 
17.9.2024 om genomförandet av Klappträsks friluftsled och konstaterar 
att frågan är slutbehandlad. 
 

Behandling  
Katainen föreslog understödd av Elo att ärendet bordläggs. Efter 
avslutad diskussion om bordläggning frågade ordföranden om ärendet 
kan bordläggas enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget om 
bordläggning, konstaterade ordföranden att stadsstyrelsen godkänt det 
enhälligt. 
 

Beslut 
Stadsstyrelsen: 
Stadsstyrelsen beslutade bordlägga ärendet. 
 
 

Beslutshistoria 
  



 
Bilaga 

  
 
Tilläggsmaterial 

- Valtuustokysymys Lippajärven ulkoilureitistön toteutuksesta 
 
För kännedom 

  
 


